
Wloclawek 31,10 2017

Rafal Sobolewski

Pzewodniczqgy

Rady Miasta Wloclawek

Szanowny Pan

MarekWoidrowki

Prezydent lliash $Jloclarvek

Interpelacja

Szanowny Panie Prezydencie,

W avigku z twajqgymi pracami nad bLd2ebm mimta Wloclawek na 2018 ok ailracam

sig z proSbq o udlelenie informacii na temat planowanych inwestyqi w 2018 roku na Osiedlu Mab

Poludnie.


